
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens 
Idrottsförenings Överstyrelse den 7/5/56.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som hälsade orienterings

sektionens ordf. S. Hammar välkommen att med ÖS diskutera en klubb
tävling i terränglöpning, avsedd att samla "hela" Djurgården. Täv
lingen äger rum den 18/5 med planerad start i Stadion. Beslöts upp
dra åt Hammar svara för inbjudning genom varje sektion och genom 
meddelande i pressen.

§ 2.
Efter överläggning med vid sammanträdet närvarande revisorer

na Edberg och Lundberg beslöts tillskriva skidsektionens kassör 
Åke Johansson med begäran, att denne skall prestera säsongredovis
ningen till senast den 31/5/56. I händelse han så ej kan ordna, 
skall han uppmanas att nämnda dag överlämna räkenskaperna i då be
fintligt skick vid sammanträde med ÖS-skattmästaren och revisorerna.

§ 3.
Uppdrogs åt skattmästaren undersöka om stöldförsäkring på 

inventarier i klubblokalen på Stadion och att i övrigt höja nu 
gällande försäkringar, däribland för priserna till kr. 50.000:-

§
Tillsammans med A. Grunander och L. Lindgren från ishockey

sektionen och G. Lundqvist, fotboll, diskuterades den gångna sä
songen i ishockey i ekonomiskt avseende. Meddelades att en behåll
ning på c:a kr. 21.000:- kunde påräknas, att driftkostnaden rörde 
sig kring kr. 100.000:-, att detta huvudsakligen avsåg A-laget, 
att reserv-, junior- och pojklag kostat endast kr. 3.000:-, att er
bjudande förelåg från Idrottsstyrelsen om förhyrande av en klubb
lokal på Johanneshovs Isstadion för kr. 2.000:- i årshyra förutsatt 
att Djurgården investerade viss summa i Johanneshov.

Överenskoms med ishockeyrepresentanterna att sektionen i 
fortsättningen skall uppgöra och förelägga ÖS ekonomiskt statför
slag i enlighet med vad som sker inom övriga sektioner till i 
augusti.

Diskuterades en planerad ishockeyresa till USA, möjligheten 
att engagera tränare, att skaffa fram förstärkningar m.m.

Sedan även S. Bergh, fotboll, infunnit sig och olika be
röringspunkter mellan de två sektionerna ytterligare penetrerats, 
beslöts kalla dessa till ett nytt sammanträde med ÖS. Detta ut
sattes till kl. 18.00 måndagen den 14/5/56.

§ 5.
Föredrogs en begäran om utträde ur föreningen från Ulla 

Kjell, damsektionen. Uppdrogs åt Eckerbrant undersöka skälen till 
denna begäran och ev. undanröja dessa.

§ 6.
Rapporterades från tidningsdetaljen att "Djurgårdaren" i 

ny omarbetad upplaga lämnat tryckpressarna.
§ 7.

Avslutades sammanträdet av ordföranden.


